

1. 世界

- a) 为全球受逼迫的教会祷告——祷告全球基督教会能够记念那些正在为基督受苦的肢体。祷告全球教会有分辨肢体和敌基督的属灵智慧。【林前 12:26】假如一个肢体受苦，所有的肢体就一同受苦；假如一个肢体得光荣，所有的肢体就一同快乐。

<https://www.opendoors.org.hk/SC/persecution/countries/china/>

- b) 以色列和伊朗的战争——圣灵唤醒人心对神国度降临的向往。【启 21:4】 神要擦去他们一切的眼泪；不再有死亡，也不再有悲哀、哭号、痛苦，因为先前的事都过去了。”

<https://www.bbc.com/zhongwen/articles/cly8nvk4ggjo/simp>

2. 国家

- a) 网络霸凌——人心在虚拟世界寻求存在感，手敲打着键盘，写下恶毒的话，按主的标准已成为杀人犯。求神怜悯，兴起基督徒恢复健康网络世界。【太 12:35】善人从他所存的善发出善来；恶人从他所存的恶发出恶来。

<https://www.sinchew.com.my/news/20240910/nation/5908561>

- b) 陆路交通安全——祷告警方取缔违法者，杜绝贪污腐败，成为神手中伸张公义的器皿。

<https://www.facebook.com/share/v/1AkgLp2VuW/>

3. 教会

- a) 教会学校——祷告教会学校以福音和圣经为中心，而不是以世俗无神论或异教的教学理念来教学。祷告教会学校董事和老师有分辨的能力，认真学习圣经。
- b) 回归教会本质——祷告教会回到圣经建立合乎圣经，健康且有机的教会。【弗 2:20-21】被建造在使徒和先知的根基上，而基督耶稣自己为房角石，靠着祂整座房子连接得紧凑，渐渐成为在主里的圣殿。

4. 家庭/个人

- a) 家庭基督教教育——祷告父母不把儿女的基督教教育承包给其他组织，而是肩负起神赋予的使命——使孩子作主门徒。

- b) 个人的敬虔

为着自己祷告。祷告依靠圣灵的帮助，各人能够恢复有纪律且严谨的灵修生活，操练敬虔。

The Methodist Issachar Watcher 19-25/06/2025

Prayer Items for 4th week of June

1. The World

- a) Pray for the persecuted Church worldwide – Pray that the global Body of Christ will remember those who are suffering for Christ. Pray that the Church will be given spiritual discernment to recognize true members of the Body and distinguish them from antichrist forces.
【1Co12:26】 And whether one member suffereth, all the members suffer with it; or one member is honored, all the members rejoice with it.
<https://www.opendoors.org/en-US/>
- b) The war between Israel and Iran – May the Holy Spirit awaken in hearts a longing for the coming of God's Kingdom.
【Rev21:4】 and he shall wipe away every tear from their eyes; and death shall be no more; neither shall there be mourning, nor crying, nor pain, any more: the first things are passed away.
<https://edition.cnn.com/world/live-news/israel-iran-attacks-06-17-25-intl-hnk>

2. The Nation

- a) Cyberbullying – In the virtual world, people seek a sense of presence and identity, yet their fingers type out malicious words. By the Lord's standard, this is akin to murder. Pray for God's mercy and for Christians to rise up to restore a healthy online environment. 【Mat12:35】 The good man out of his good treasure brings out good things, and the evil man out of his evil treasure brings out evil things.
<https://themalaysianreserve.com/2024/08/02/cyber-bullying-in-malaysia-are-current-measures-enough/>
- b) Road safety - Pray for law enforcement to strictly curb violations, root out corruption, and become instruments of justice in God's hands.

3. The Church

- a) Church-run schools – Pray that these schools will be centered on the Gospel and Scripture, rather than secular or non-Christian ideologies. Pray that school board members and teachers will have spiritual discernment and be diligent in studying the Bible.
- b) Return to the essence of the Church – Pray that churches will return to Scripture and build Biblically sound, healthy, and organic communities.
【Eph2:20-21】 being built on the foundation of the apostles and prophets, Christ Jesus himself being the chief cornerstone; in whom the whole building, fitted together, grows into a holy temple in the Lord;

4. Family / Personal

- a) Christian education in families– Pray that parents will not outsource their children's Christian education to other organizations, but instead take up the God-given mission of discipling their children.
- b) Personal godliness – Pray for yourself. With the help of the Holy Spirit, may each person restore a disciplined and rigorous devotional life and actively train in godliness.

Pengawal Isakhar Methodist 19-25/06/2025

Doa minggu keempat Jun

1. Dunia

- a) Berdoa untuk gereja yang dianiaya di seluruh dunia– Doakan agar tubuh Kristus sedunia akan mengingatkan mereka yang sedang menderita demi Kristus. Berdoalah agar gereja memiliki hikmat rohani untuk membezakan antara anggota tubuh dan kuasa antikristus.
1 Korintus 12:26– Jika satu anggota menderita, semua anggota turut menderita; jika satu anggota dihormati, semua anggota turut bersukacita.
<https://www.opendoors.org/en-US/>
- b) Perang antara Israel dan Iran– Semoga Roh Kudus membangkitkan kerinduan dalam hati manusia terhadap kedatangan Kerajaan Allah.
Wahyu 21:4– "Dan Ia akan menghapus segala air mata dari mata mereka, dan maut tidak akan ada lagi; tidak akan ada lagi perkabungan, tangisan ataupun kesakitan, kerana segala perkara yang lama telah berlalu."
<https://www.astroawani.com/berita-dunia/terkini-iran-serang-tel-aviv-lagi-siren-kecemasan-gegar-israel-525546>

2. Negara

- a) Buli siber – Manusia mencari pengakuan diri dalam dunia maya, tetapi jari mereka menaipkan kata-kata yang kejam. Menurut Tuhan Yesus, itu adalah pembunuhan. Mohon belas kasihan Tuhan dan berdoa agar orang Kristian bangkit untuk memulihkan persekitaran siber yang sihat. Matius 12:35– Orang baik mengeluarkan hal-hal baik dari perbendaharaan yang baik dalam hatinya, dan orang jahat mengeluarkan hal-hal jahat dari perbendaharaan yang jahat.
<https://www.mkn.gov.my/web/ms/2021/04/23/buli-siber/>
- b) Keselamatan jalan raya– Berdoa agar pihak polis mengambil tindakan terhadap pelanggaran undang-undang, menghapuskan rasuah, dan menjadi alat keadilan di tangan Tuhan.

3. Gereja

- a) Sekolah gereja– Doakan agar sekolah gereja berpusatkan Injil dan Alkitab, bukan dengan ajaran sekular, ateis, atau ajaran agama lain. Doakan agar lembaga pengurus dan para guru memiliki kemampuan untuk membezakan kebenaran, dan tekun mempelajari Firman Tuhan.
- b) Kembali kepada hakikat gereja – Doakan agar gereja kembali kepada asas Alkitab, membina gereja yang sihat, organik dan selaras dengan kehendak Tuhan.
Efesus 2:20-21 – Yang dibina di atas dasar para rasul dan nabi, dengan Kristus Yesus sendiri sebagai batu penjuru. Di dalam Dia seluruh bangunan tersusun rapi, dan berkembang menjadi bait suci dalam Tuhan.

4. Keluarga / Peribadi

- a) Pendidikan Kristian dalam keluarga– Doakan agar ibu bapa tidak menyerahkan tanggungjawab pendidikan rohani anak-anak kepada pihak luar, tetapi memikul misi yang diberikan Tuhan — membimbing anak-anak menjadi murid Tuhan.
- b) Kesalehan peribadi – Doakan untuk diri sendiri. Dengan bantuan Roh Kudus, semoga setiap orang memulihkan kehidupan rohani yang berdisiplin dan tekun, serta berlatih hidup dalam kesalehan.